
Tovarna
dekorativnih tkanin

Iz krize se
lahko rešimo
DIREKTOR Tovarne dekorativnih tkanin,Ber-
nard Rode še malo ni bil presenečen, ko sva
ga obiskala, nasprotno — celo pričakoval na-

ju je in predvsem najino vprašanje. Seveda
sva bila tolikšne prijaznosti in pripravljeno-
sti na razgovor sila vesela, še bolj pa seveda
spričo tega, da naju je malo pred tem direk-

• tor Tikija zavrnil z besedami: — Nimam ča-
sa za vaju, fanta —.

Sicer nama je pa Bernard Rode takoj v
začetku dejal:

• »Kar zadeva pismo in ukrepe na pod-
ročju stabilizacije, ki pismu sledijo, nismo
v tovarni prav nič presenečeni. Vedeli smo,
da se mora politika poslovanja zaostriti. Ker
je tako na širšem družbenem planu, bomo
lahko tudi v podjetju stvari optimalno za-
ostrili. Le dobra proizvodnja, kvaliteta in zni-
ževanje stroškov lahko rešijo našo družbo.
Če bi bile stvari prej pravilno postavljene,
ne bi moglo priti do takšnih težav, do kakrš-
nih je prišlo!«.

Direktor Rode nadalje meni, da so stabili-
zacijski ukrepi tovarni v pomoč, saj bo lahko
v bodoče, po njegovih besedah, še bolj zavze-
to reševala probleme.

• »V kolikor bomo v Jugoslaviji, y vseh
delovnih organizacijah, na vseh delovnih me-
stih stvari pravilno zagrabili in ljudem zaga-
to, v kateri smo se znašli, tudi znali pravilno
pojasniti, potem se bomo praiv gotovo rešili
iz krize. Zato je v tem trenutku še toliko bolj
pomembna seznanjenost ljudi z dogajanji,
povedati jim je treba, zakaj je do krize prišlo
in kje so realne poti iz nje. Res je, veliko je

že bilo povedanega, a ljudje še vedno prema-
lo vedo«, meni Bernard Rode in nadaljuje:

• »V naši družbi je izredno pomembna
preventiva. Ob tem pa bi seveda tudi morali
dodobra analizirati stanje in na osnovi tega
ukrepati. In potem, ko bo narod videl, da se
stvari rešujejo pošteno, se bodo stvari še iz-
boljšale. Vsi vemo, da namreč vsi pošteni
ljudje pri nas te ukrepe odobravajo!«.

Kar zadeva politiono stabilizacijo, Ber-
nard Rode meni, da je ozko vezana na gospo-
darstvo in da je treba najprej stabilizirati
slednje.

Ko smo se pogovarjali o nepokritih inve-
sticijah, je bil Bernard Rode mnenja, da do
njih praktično ne more priti, če se seveda
ravnaš po zakonih.

• »Zaikon velja za vse enako!«, pravi di-
rektor Rode. »Ce tega ni, pride do demorali-
ziranja«.

• »Pri vsem skupaj gre za spoštovanje za-
konitosti! Kolektiv tovarne meni, da je ukre-
panje pozitivno, vendar nekateri še vedno ne
doumejo, kaj se pri sanacijskih ukrepih lah-
ko pripeti naši tovarni ...«.

že na vratih, potem, ko smo si zaželeli
obilo uspeha v novem letu, je Bernard Rode
dejal: »Res pa je, da gre pri nas tudi za ob-
jektivne težave, saj je naš kolektiv v glavnem
ženski ...«.


